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Alessandro Florenzi otrzyma swoją szansę w Romie. Crotone co prawda

wykupiło połowę karty młodego gracza, jednak wszystkie przesłanki

pozwalają sądzić, że przynajmniej obóz przygotowawczy przejdzie z

zespołem Giallorossich. Piłkarz udzielił wywiadu dla Radio IES.

 

O euro

- Włochy rozgrywają bardzo dobre mistrzostwa, jednak nie będzie łatwo pokonać

Anglię. Wczoraj widziałem Portugalię, zdałem sobie sprawę, że jest jeden zawodnik

ponad resztą: Cristiano Ronaldo. Myślę, że w tym roku jest najlepszym kandydatem

do wygrania złotej piłki.

 

O Fabregasie

- Zawsze staram się ukraść coś od niego i przenieść to na boisko. Inspiruje mnie.

 

O De Rossim

- Moim zdaniem Daniele jest pomocnikiem i wiedzą to wszyscy. Spisuje się dobrze

również na środku obrony, jednak dla mnie pozostaje pomocnikiem.

 

Odnajdujesz się lepiej na środku czy na boku w trójce?

- Na boku. Zeman bardzo mnie fascynuje, gdyż wszyscy wiedzą, że można się u

niego rozwinąć pod każdym względem.

 

Czujesz się gotowy do powrotu?

- Zobaczymy co stanie się z moim transferem i potem zobaczymy. Obecnie

odpoczywam na wakacjach.

 

O Destro i Verratim

- Marco jest bardzo dobrym technicznie graczem, który jest również bardzo silny
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fizycznie, posiada wielką wizję gry i myślę, że zrobi wielką karierę jak Mattia, który

jest kompletnym napastnikiem, który bardzo mi się podoba.

 

O doświadczeniu w Crotone

- W chwili obecnej jestem na wakacjach właśnie w Crotone, przez co myślę ile dało

mi to miejsce. Poza piłką spotkałem tutaj wspaniałych ludzi, którzy pozostaną w

moim sercu podobnie jak kibice Crotone.

 

O Pescarze Zemana

- Mieli wielki rytm, którego nie posiadały inne zespoły. Podoba mi się ten styl gry.

 

Zeman-Luis Enrique?

- Piłka Luisa Enrique oparta jest na poziomym posiadaniu piłki, Zeman gra bardziej

wzdłuż.

 

Czujesz się gotowy dla Zemana?

- Zdecydowanie tak. Zeman może pomóc mi się rozwinąć i byłbym bardzo

szczęśliwy nosząc koszulkę Giallorossich. Zobaczymy na obozie przygotowawczym.

Potem zostanę lub obiorę inny kierunek.

 

O Alberto De Rossim

- To wspaniały człowiek, który dał mi wiele z ludzkiego punktu widzenia. Według

mnie może zrobić wielką karierę w Serie A lub B, jednak bardzo lubi obcować z

młodymi.

 

O Borinim

- Gdy byliśmy w reprezentacji U-21, byliśmy razem w tym samym pokoju. To

wspaniały chłopak, który nigdy nie odcinał się od grupy. Z tego co wiem jest
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spokojnym chłopakiem.

 

Prognoza na mecz Anglia-Włochy?

- Myślę, że wygramy i przejdziemy do półfinału.

 

Autor: abruzzi
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